
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  17. 9. 2007. 
 
Přítomni:   doc. Novák, doc. Pavlík, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková, ing. Lauterbach 
Omluveni:  dr. Kořínková 
 

1. Děkan PřF informoval vedení o návštěvě na univerzitě v Oslo. Na Fakultu matematiky 
a přírodních věd byl děkan pozván společně s proděkanem Pavlíkem na jednání o 
možnostech spolupráce a výměny studentů. Z norské strany je zájem hlavně o 
magisterské studium. Na další jednání vedení bude přizván koordinátor ERASMU 
Mgr. Raška. 

2. Proděkan Balej informoval o jednání kolegia rektorky 4. 9. 2007: 
- byla schválena aktualizace dlouhodobého záměru na rok 2008 
- odsouhlaseno 0,5% každoroční navýšení sociálního fondu UJEP až do roku 

2010 
- dne 15. 10. 2007 UJEP navštíví prezident ČR prof. Klaus  
- do 31. 10. 2007 zasílat návrhy na stipendia primátora a starostů 
- z FRIMu UJEP byla schválena rekonstrukce skleníku na katedře biologie 
- na příští poradu vedení PřF budou pozváni kompetentní pracovníci k     
      projednávání jednotného vizuálního stylu UJEP. 

3. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektora: 
- diskutována pravidla pro rozdělování finančních prostředků na tvůrčí činnost 
- diskutována výše stipendií studentům za služby vykonávané v počítačových 

laboratořích 
- tajemník zjistí neveřejné zdroje fakulty a proděkan Pavlík projedná na poradě u 

prorektora. 
4. Vedení projednávalo pravidla vnitřní grantové agentury. Podpora by měla být 

směřována na výjezdy za účelem prezentace pracovních výsledků. Po doplnění a 
zapracování připomínek bude materiál znovu projednán na poradě vedení 25. 9. 2007. 

5. Tajemník nadnesl problém místností pro výuku na strojní průmyslovce a s tím spojený 
problém finančního vyrovnání. Proděkanka Kořínková problém projedná 
s prorektorkou pro studium. 

6. Vedení řešilo problém dovozu studentů na výuku z Litvínova do Ústí a zpět. Týká se 
studentů Toxikologie a Informačních systémů. 

7. PřF se prozatím nebude účastnit školení na systém evidence drobných zakázek, pro 
kterou byl Centrem informatiky ve FISu zřízen systém. 

  
 
 
 
  
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


